
Protokół Nr XCIII/24 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 22 kwietnia 2024 roku 

 

Otwarcie obrad – godz. 14.13 

Zamknięcie obrad – godz. 17.25 

Ad. 1 

Obrady XCIII sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając osoby 

uczestniczące w sesji. 

Ad. 2  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w sesji 

uczestniczy 14 radnych (lista obecności radnych, lista obecności sołtysów oraz gości stanowią 

załączniki do protokołu). 

Ad. 3 

Przewodniczący RM - stwierdził, że sesja zwołana została zgodnie z zasadami określonymi w 

Statucie Gminy, w związku z czym stwierdził prawidłowość jej zwołania. 

Przewodniczący RM – przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad udzielił głosu Panu 

Aleksandrowi Szwed. 

Aleksander Szwed – Senator RP – podsumował bardzo owocną dla Gminy Radków kadencję 

samorządu, podziękował wszystkim Radnym oraz Burmistrzowi za wieloletnią współpracę, działania 

na rzecz rozwoju gminy oraz pozyskane środki na realizację wielu bardzo inwestycji. 

Burmistrz – odczytał pismo z podziękowaniami dla Senatora, które wręczył Senatorowi wraz z 

upominkiem. 

Następnie wszyscy Radni, w związku z upływającą kadencją, otrzymali z rąk Senatora oraz 

Burmistrza listy z podziękowaniami oraz upominki. 

Upominki trzymali również: Pani Swietłana Koszałko – była Skarbnik Gminy, Pani Edyta 

Krzeszowska – Skarbnik Gminy, Pani Joanna Rakowska – Sekretarz Gminy oraz Burmistrz. 

O godz. 14.38 Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 

O godz. 14.56 Przewodniczący RM wznowił obrady. 

Do obrad dołączył radny Krzysztof Przybycień. Liczba radnych wzrosła do 15. 

Burmistrz oraz Przewodniczący RM – przekazali radnemu K. Przybycień podziękowania Senatora 

oraz własne a także wręczyli upominek. 

Burmistrz – wręczył Pani Malwinie Babińskiej, nowo wybranej radnej, która była nieobecna na 

spotkaniu organizacyjnym, zaświadczenie o wyborze na radną oraz zaprosił na pierwszą sesję RM 

w dniu 8 maja br. 

Ad. 4 



Przewodniczący RM - przedstawił porządek obrad sesji w dniu 22 kwietnia 2024 r.: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji. 

4. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 

5. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji  

z dnia 27 marca 2024 r.  

6. Sprawozdanie finansowe z realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok budżetowy. 

7. Sprawozdanie finansowe z działalności Gminnego Centrum Kultury, Sportu i Turystyki w 

Radkowie za poprzedni rok budżetowy 

8. Sprawozdanie z prac Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie inicjatywy 

ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustaw: kodeksu postępowania cywilnego, 

kodeksu pracy, ustawy o postępowaniu egzekucyjnym w administracji i innych 

powiązanych tematycznie     – DRUK NR 1 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku 

szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w prowadzonych przez Gminę 

Radków przedszkolach publicznych    – DRUK NR 2 

c) wykazu kąpielisk oraz określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Radków w 2024 

roku        – DRUK NR 3 

d) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie „Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Radków”     – DRUK NR 4 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Radków         – DRUK NR 5 

f) zmian w budżecie Gminy Radków na 2024 rok   – DRUK NR 6 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie sesji. 

(porządek obrad stanowi załącznik do protokołu) 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś chce złożyć wniosek o zmianę porządku obrad. 

Przewodniczący RM - złożył wniosek o zmianę porządku obrad polegającą na prowadzeniu do 

proponowanego porządku obrad w punkcie 9: 

- lit. g) - projektu uchwały w sprawie poparcia apelu Rady Gminy Łambinowice skierowanego do 

Rady Ministrów Rzeczypospolitej Polskiej oraz Sejmu RP, celem przeprowadzenia szybkich i 

konkretnych działań mających na celu poprawę aktualnej sytuacji w rolnictwie, jako DRUK NR 7. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad zmianą porządku obrad. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM - stwierdził, że w wyniku głosowania porządek obrad został zmieniony. 

Ad. 5 



Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 27 marca 

2024 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz zamieszczony został w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie. Przewodniczący RM zapytał 

czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 27 marca 2024 r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 6 

Edyta Krzeszowska – Skarbnik Gminy - złożyła sprawozdanie finansowe z realizacji zadań 

oświatowych za poprzedni rok budżetowy (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nikt nie miał pytań. 

Burmistrz – podsumował sprawozdanie omawiając pogłębiający się problem dotyczący 
finansowania pionu oświaty. Odniósł się do malejącej liczby dzieci uczęszczających do szkół 
gminnych, rosnących kosztów utrzymania placówek, rosnących wynagrodzeń dla nauczycieli, a przy 
tym malejących wpływów m.in. z budżetu państwa na finansowanie oświaty. Zwrócił również uwagę 
na coraz niższe wyniki egzaminów końcowych. Przedstawił obszary, które wymagają zmiany oraz 
zaznaczył, że niezbędna jest dyskusja na ten temat z dyrektorami, nauczycielami, rodzicami oraz 
radą i wypracowanie rozwiązania, które poprawi sytuację w sektorze finansów oświaty, aby uniknąć 

radykalnego rozwiązania, jakim byłaby likwidacja którejś z placówek. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy w związku w wypowiedzią Burmistrza ktoś ma pytania. 

Nikt nie miał pytań. 

Ad. 7 

Marek Kusiakiewicz – Dyrektor GCKSiT w Radkowie - złożył sprawozdanie finansowe z działalności 

Gminnego Centrum Kultury, Sportu i Turystyki w Radkowie za poprzedni rok budżetowy 

(sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

J. Gorczycki – zapytał czym są wymienione w sprawozdaniu usługi obce. 

M. Kusiakiewicz – odpowiedział, że są to koszty, które są generowane przez mikroprojekty, np. 

wynagrodzenia dla firm zewnętrznych, które prowadziły zajęcia np. z robotyki, obsługi lasera, 

wynagrodzenia dla zespołów muzycznych itp. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania. 

Nikt nie miał więcej pytań. 

Ad. 8 

Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o złożenie sprawozdania międzysesyjnego. 

Burmistrz – przedstawił sytuację zaległości mieszkańców gminy w płatnościach z tyt. gospodarki 

odpadami oraz dostarczenie wody i odprowadzenie ścieków, a następnie złożył sprawozdanie ze 

swoich prac za okres od 26 marca 2024 roku do 17 kwietnia 2024 roku (sprawozdanie wraz z 

informacjami nt. zadłużeń stanowią załączniki do protokołu). 



Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

J. Gorczycki – zapytał, czy Burmistrz orientuje się, czy coś dzieje się w sprawie remontu drogi 

powiatowej z Radkowa do Tłumaczowa, czy sprawa utknęła na etapie projektu. Zapytał również z 

czego wynika przedłużenie do 30 kwietnia terminu na załatwienie sprawy wydania przez RDOŚ 

decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia pn. „Eksploatacja złoża melafiru 

Tłumaczów-Gajów”. 

Burmistrz – odpowiedział, że przesunięcie terminu zostało spowodowane wniesieniem przez gminę 

sprzeciwu dotyczącego obszaru nasadzeń, a zmiana w tym zakresie wymaga nowego 

procedowania. Wpłynął również wniosek stowarzyszenia Stolovelasy o uczestnictwo w 

postępowaniu. Powodem była też niekompletność dokumentacji dostarczonej przez inwestora. W 

sprawie remontu drogi powiatowej Burmistrz odpowiedział, że projekt w ubiegłym został zgłoszony 

do naboru, lecz nie uzyskał dofinansowania ze względu na błędy formalno-prawne po stronie 

partnerów projektu. Niebawem będzie wznowiony nabór i jest spora szansa, że w bieżącym roku 

rozpocznie się przebudowa drogi. Gminie bardzo zależy na wykonaniu remontu drogi również ze 

względu na to, że planowany jest na niej przejazd w ramach wyścigu Tour de Pologne, w związku z 

czym aktualnie negocjowane są naprawy drogi na wybranych odcinkach. burmistrz zapowiedział, że 

nie zaproponuje Radzie przejęcia drogi w zasób gminny i wykonanie jej remontu, ponieważ 

przekroczy to możliwości finansowe gminy. Dodatkowo Burmistrz uzupełnił sprawozdanie 

informując, że prawdopodobnie w miesiącach letnich ruszą zadania budowy świetlicy w Gajowie 

oraz budowy obiektu sportowego w Tłumaczowie. 

J. Gorczycki – zaproponował, aby zapraszać Radnych Powiatowych na sesje Rady Miejskiej. 

Burmistrz – poinformował, że na każdą sesję są zapraszani Radni Powiatowi oraz członkowie 

Sejmiku Wojewódzkiego, lecz z tego zaproszenia nie korzystają.  

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania. 

Monika Żgiet-Rogala – sołtys Karłowa – zapytała, czy wśród wspomnianych w sprawozdaniu 19 

dróg przewidzianych w do remontu, znajduje się również droga w Karłowie. 

Burmistrz – odpowiedział, że tak. Przedstawił również zamierzenia dot. inwestycji na terenie 

Karłowa, w tym budowa kanalizacji. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania. 

Nikt nie miał więcej pytań. 

O godz. 16.42 Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 

O godz. 17.05 Przewodniczący RM wznowił obrady. 

Ad. 9 

DRUK NR 1 w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie 

inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustaw: kodeksu postępowania cywilnego, 

kodeksu pracy, ustawy o postępowaniu egzekucyjnym w administracji i innych powiązanych 

tematycznie 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie przedmiotowego 

projektu uchwały. 



Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu uchwały 

DRUK NR 1. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0  wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 2 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku 

szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w prowadzonych przez Gminę 

Radków przedszkolach publicznych 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie przedmiotowego 

projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 



Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu uchwały 

DRUK NR 2. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 3 w sprawie wykazu kąpielisk oraz określenia sezonu kąpielowego na terenie 

Gminy Radków w 2024 roku 

Przewodniczący RM – poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie przedmiotowego 

projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu uchwały 

DRUK NR 3. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą z uwzględnieniem 

autopoprawki. 

Przystąpiono do głosowania: 



Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 4 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie „Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Radków” 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie przedmiotowego 

projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu uchwały 

DRUK NR 4. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 5 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Radków 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie przedmiotowego 

projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 



Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu uchwały 

DRUK NR 5. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 6 zmian w budżecie Gminy Radków na 2024 rok 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie przedmiotowego 

projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu uchwały 

DRUK NR 6. 



Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 7 w sprawie poparcia apelu Rady Gminy Łambinowice skierowanego do Rady 

Ministrów Rzeczypospolitej Polskiej oraz Sejmu RP, celem przeprowadzenia szybkich i 

konkretnych działań mających na celu poprawę aktualnej sytuacji w rolnictwie 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie przedmiotowego 

projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu uchwały 

DRUK NR 7. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

O godz. 17.17 z przyczyn technicznych Przewodniczący RM ogłosił przerwę w obradach. 

O godz. 17.20 Przewodniczący RM wznowił obrady. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 



Ad. 10 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w sprawach różnych. 

Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący RM – podziękował Burmistrzowi, pracownikom Urzędu oraz Kierownikom 

Referatów oraz jednostek pomocniczych za współpracę podczas upływającej kadencji. 

Burmistrz – złożył podziękowania Radnym za wieloletnią współpracę oraz zaprosił do niej nowo 

wybranych radnych. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos. 

Nikt więcej nie zabrał głosu. 

Ad. 11 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XCIII sesję Rady Miejskiej w 

Radkowie.   

 

Protokołowała:       Przewodniczący RM w Radkowie 

Justyna Ożóg               Aleksander Mielniczuk 


